
Čigavo je zemljišče SLP?
Prav gotovo nismo osamljena krajevna skupnost s problemom na-

silnega prilaščanja zemljišča SLP z raznoraznimi ograjami, betonskimi
robniki, itd.

Nikakor ne mislimo ovirati nekaterih krajanov, ki jitn to zemljišče
pomeni funkcionalno pvoršino okrog stanovanjske hiše, ipd., toda ka-
dar gre za zemljišče, ki je širšega pomena, stojimo trdno na stelišču, da
nihče nima pravice lastiti se teh površin.

Ne moremo pa biti zadovoljni, tukaj mislim na predstavnikeorganov
Krajevne skupnosti, če nekdo na črno gradi na teh zemljiščih kljub naši
prepovedi in obvestilu pristojne službe v občini, ki (kakor izgleda) ne
more take začete gradnje popolnoma ustaviti. Vemo, da je problem
potem, ko je gradnja opravljena, mnogo težje reševati.

Želimo, da se tudi v širšem prostoru k takim problemom pristopi, z
večjo doslednostjo in gotovo da nemoč organov Krajevne skupnosti in
pristojnih služb ne vpliva pozitivno na razvoj vloge KS, ki naj bi jo imela
v današnjem času. Predsednik sveta KS Sp. Slivnica

Janez Vovk


